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§ 2 Granskning av gatukostnadsutredning för Fasanvägen etapp 13   

Vi ser en kostnadsökning från 7digare etapper av olika anledningar och det är av stor vikt a>  
uppnå en så rä>vis kostnadsfördelning som möjligt mellan olika etapper.  

När fler blir permanentboende innebär ökade krav på service, större byggrä>er, bä>re gator, 
säkra skolvägar och belysning, bra dricksva>en och bä>re rening av avloppsva>en. Det sist-
nämnda är en vik7g del för vår miljö och även för Östersjön. A> byggrä>erna utökas vet vi är 
eJerlängtat och en vik7g förutsä>ning då värdet på fas7gheterna ökar.  

Jeane>e Hellmark (M)     
För den moderata gruppen   
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